



Hamilton Jazzmaster Face 2 Face

From The Talented Mr Ripley to Spider-Man, Hamilton watches have appeared in 400 Hollywood films. Like these heroes with their double identities, the new Jazzmaster Face 2 Face has two distinct personalities that never meet thanks to a rotating case displaying a different face on each side: one fitted with a very trendy chronograph, the other with three hands to create a more classic effect. A watch that can change its look to suit the mood of the moment. ----- Two mechanical movements, ETA 2094 automatic chronograph and ETA 2671 automatic. Steel rotating case, 53 x 44 mm. Leather strap with blue lining and topstitching. Limited to 888 pieces. Retail prices: CHF 5,900 USD 6,195 € 4,900

Movement	ETA 2094 automatic chronograph ETA 2671 automatic Skeleton rotors and exclusive decoration
Functions	Hours, minutes, seconds, chronograph, date Hours, minutes, seconds
Case	Oval rotating case in steel, 53 x 44 mm Double-sided anti-reflective sapphire glass Water-resistant to 5 bars (50 metres)
Dial	Smoked glass chronograph dial Grey dial with 3 hands, applied hour-markers
Bracelet/Strap	Black leather, "soft touch" blue lining and blue top-stitching Steel folding clasp



Hamilton Jazzmaster Face 2 Face

Du Talentueux Mr Ripley à Spider Man, les montres Hamilton ont fait des apparitions dans 400 films hollywoodiens. A l'image de ces héros aux doubles identités, la nouvelle Jazzmaster Face 2 Face incarne deux personnalités distinctes qui ne se rencontrent jamais, grâce à un boîtier rotatif abritant un visage différent sur chaque face : l'une munie d'un chronographe très branché, l'autre de trois aiguilles pour une note plus classique. Ou quand une montre se métamorphose pour décliner son style selon l'humeur du moment. ----- Deux mouvements mécaniques, ETA 2094 chronographe automatique et ETA 2671 automatique. Boîtier rotatif en acier de 53 x 44 mm. Bracelet en cuir avec doublure et surpiqûre bleues. Edition limitée à 888 pièces. Prix publics : CHF 5'900.- USD 6'195.- € 4'900.-

Mouvement	ETA 2094 chronographe automatique ETA 2671 automatique Rotors squelettés et décoration exclusive
Fonctions	Heure, minute, seconde, chronographe, date Heure, minute, seconde
Boîtier	Boîtier rotatif ovale en acier, 53 x 44 mm Verres saphir traitées antireflet double face Étanche à 5 bars (50 mètres)
Cadran	Cadran chronographe en verre fumé Cadran gris à 3 aiguilles, index appliqués
Bracelet	Cuir noir, doublure bleue « soft touch » et surpiqûre bleue Boucle déployante en acier